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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 11/2019 

XI Sesja w dniu 25 czerwca 2019  

Obrady rozpoczęto 25 czerwca 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 15:03 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Janusz Dębczyński nieobecny 

3. Mariola Gawłowska 

4. Andrzej Gołębieski 

5. Krzysztof Grządziel 

6. Joanna Hofman-Kupisz 

7. Jarosław Hupało nieobecny 

8. Dariusz Jaworski 

9. Agnieszka Jura - Walczak 

10. Piotr Kowal 

11. Krzysztof Kowalski nieobecny 

12. Stanisław Krzemieniewski 

13. Zbigniew Lewandowski 

14. Krystian Łuczak 

15. Józef Mazierski nieobecny 

16. Wanda Muszalik 

17. Arkadiusz Piasecki 

18. Elżbieta Rutkowska 

19. Ewa Szczepańska 

20. Małgorzata Szymańska 

21. Daniel Tobjasz 

22. Stanisław Wawrzonkoski 

23. Katarzyna Zarębska 

24. Janusz Ziółkowski nieobecny 

25. Piotr Zwoliński 

Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 
 

otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski otworzył obrady XI 

sesji Rady Miasta Włocławek, witając Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, 
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Zastępców Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani 

Domiceli Kopaczewskiej oraz Pani dr Barbary Moraczewskiej, Skarbnika Miasta 

Panią Honoratę Baranowska, Sekretarza Miasta Panią Wiesławę Konopczyńską a 

także zebranych na sali urzędników, przedstawicieli mediów, mieszkańców miasta 

oraz radnych uczestniczących w obradach.  

stwierdzenie quorum 

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z listą obecności 19 

radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 25 czerwca br. są prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad XI sesji Rady Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

przyjęcie protokołu z obrad X sesji 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad X sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 14 maja 

2019 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. Nie 

zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

zmiany do porządku obrad XI sesji 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż uwzględniając wniosek Prezydenta 

Miasta proponuje wprowadzenie w punkcie nr 21 porządku obrad uchwałę 

zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Miasto Włocławek.  

Ponadto Przewodniczący Rady wyjaśnił, że w przypadku akceptacji przez Radę 

Miasta ww. zmiany, zostanie ogłoszona przerwa w obradach sesyjnych, podczas 

której projekt proponowanej uchwały zostanie rozpatrzony i zaopiniowany przez 

Komisję Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. 

Wobec braku zgłoszeń innych zmian do porządku obrad XI sesji Przewodniczący 

Rady Miasta poddał pod głosowanie przedstawioną propozycję. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku obrad XI sesji dotyczącej rozszerzenia obrad o projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Miasto Włocławek.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 



 

3 

 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

 

NIEOBECNI (6) 

 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski, 

Józef Mazierski, Janusz Ziółkowski 

 

W rezultacie głosowania porządek obrad XI sesji Rady Miasta został rozszerzony o 

uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Miasto Włocławek i będzie procedowany w punkcie nr 21 porządku 

obrad. 

 

Ad. 2 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 

 
Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności miasta w okresie międzysesyjnym, która obejmuje okres od 14 maja do 

dnia 25 czerwca br. br. i przedstawia się następująco:  

 

W omawianym okresie zawarte zostały 4 umowy dotyczące udzielenia zamówienia 

publicznego. Między innymi umowa na remont ogrodzenia i budowę parkingu przy 

Szkole Podstawowej nr 14. Zadanie wykona Przedsiębiorstwo Handlowo Usługowe 

DAWBUD Adam Iwański z siedzibą we Włocławku za kwotę 283.400,00 zł brutto. 7 

czerwca zawarto umowę z firmą Zakład Instalacji Sanitarnych i CO Roboty 

Budowlane Ochmański Ryszard z siedzibą we Włocławku na budowę infrastruktury 

lekkoatletycznej przy Zespole Szkół Nr 11. Wartość umowy to ponad 190 tysięcy 

złotych brutto. Inwestycja będzie ukończona w ciągu dwóch miesięcy od dnia 

zawarcia umowy.  

22 maja Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie 

ogłosił Listę rankingową przedsięwzięć zakwalifikowanych do dofinansowania w 

ramach naboru programu priorytetowego „GEPARD II – transport niskoemisyjny”. 

Nasz wniosek pod nazwą „Opracowanie Strategii rozwoju elektro mobilności dla 

miasta Włocławek” uzyskał maksymalną liczbę punktów, plasując się na 4 pozycji 

listy na 218 wniosków. Wartość przewidywanego dofinansowania wynosi 100 000 zł, 

co stanowi 100% kosztów kwalifikowanych. Trwają negocjacje warunków umowy o 

dofinansowanie. 

28 maja u zbiegu ul. Kościuszki i placu Wolności oddano do użytku pierwszy miejski 

parklet - współfinansowany z mikro grantu udzielonego w ramach Programu 

Wsparcia Projektów Lokalnych. Przywołany program jest realizowany w ramach 

Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Włocławek na lata 2018-2028. 

Trwa otwarty konkurs ofert na realizację zadania pn. „Złota rączka dla Włocławskich 

Seniorów”. Realizator zadania będzie zajmował się świadczeniem drobnych, 
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konkretnych usług naprawczych dla osób starszych. Przewidywana pula środków 

wynosi 40.000 zł. 

W ramach Programu Pomocy Osobom Pokrzywdzonym na lata 2019-2021 w mieście 

otwarto punkt pomocy osobom pokrzywdzonym przestępstwem oraz im najbliższym. 

Ośrodek działa w lokalu miejskim przy ul. Kościuszki 26. Prowadzony jest przez 

Fundację „Dies Mei”. Projekt oferuje wsparcie prawne, psychologiczne, socjalne i 

mieszkaniowe ofiarom przestępstw, ich rodzinom oraz świadkom. Wsparcie 

finansowane jest z Funduszu Sprawiedliwości.  

17 czerwca wręczone zostały Stypendia Prezydenta Miasta Włocławek w roku 

szkolnym 2018/2019, które zostały przyznane zgodnie ze stosowną Uchwałą Rady 

Miasta. Po dokonaniu oceny formalnej i merytorycznej wniosków stypendium 

otrzymało 21 uczniów szkół z terenu miasta Włocławek: 6 uczniów ze szkół 

podstawowych, 7 uczniów z gimnazjów oraz 8 uczniów ze szkół 

ponadgimnazjalnych. 

Do najbliższego piątku trwa nabór wniosków o udzielenie dotacji na roboty 

budowlane polegające na remoncie lub przebudowie oraz na prace konserwatorskie i 

restauratorskie w odniesieniu do nieruchomości niewpisanych do rejestru zabytków 

dla właścicieli lub użytkowników wieczystych nieruchomości położonych w obszarze 

Specjalnej Strefy Rewitalizacji. Trwa również nabór wniosków o przydział lokalu z 

mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Włocławek. Osoby zainteresowane mogą 

składać wnioski do 30 czerwca. 

W celu systematycznego podnoszenia jakości obsługi mieszkańców Wydział 

Geodezji i Kartografii od 25 lutego do 10 maja przeprowadził monitoring wniosków o 

wydanie dokumentów i udostępnienie danych z ewidencji gruntów i budynków a 

także kopii materiałów zasobu geodezyjnego i kartograficznego oraz licencji 

określających możliwości wykorzystania tych materiałów. W oznaczonym okresie 

wpłynęło 547 wniosków. W dniu złożenia wniosku załatwiano od 26 do 45 procent 

spraw. Każda osoba, która przyjeżdża z innej miejscowości lub zgłasza potrzebę 

uzyskania dokumentu albo materiału zasobu „od ręki” jest obsłużona w dniu złożenia 

wniosku. Pozostałe wnioski są realizowane w kolejnym dniu - wnioskodawcy 

wybierają dogodny dla siebie termin odbioru dokumentów lub materiałów. Tylko 

nieliczne wnioski obejmujące duże obszary są obsługiwane w dłuższym okresie 

uzgodnionym z wnioskodawcą (np. wnioski projektantów sieci uzbrojenia terenu). 

Najważniejszym wydarzeniem w sportowym życiu Włocławka była historyczna 

obrona mistrzowskiego tytułu przez koszykarzy Anwilu Włocławek w rozgrywkach 

ekstraklasy mężczyzn. Natomiast jeśli chodzi o życie kulturalne, to zakończyły się 

cieszące się bardzo dużą frekwencją Dni Włocławka. Prezydent Miasta podziękował 

wszystkim, którzy byli zaangażowani w organizację Święta Miasta. 

Ponadto Prezydent Miasta zapowiedział tegoroczną edycję Włocławskiego Budżetu 

Obywatelskiego., który startuje 1 lipca. Mieszkańcy będą mieli 3 tygodnie na 

składanie propozycji. Od tego roku nastąpią zmiany w formule Budżetu 

Obywatelskiego, m.in. nie ma podziału terytorialnego – jest tylko pula ogólnomiejska 

a po weryfikacji merytorycznej będzie możliwość odwołania się od wyników. 

Szczegóły i harmonogram dostępne są na stronie www.wloclawek.pl.  

http://www.wloclawek.pl/
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W dyskusji nad przedstawioną informacją wzięli udział: 

 

• radna Pani Mariola Gawłowska, 

• radny Pan Dariusz Jaworski, 

• Prezydent Miasta Pan dr Marek Wojtkowski, 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska, 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki, 

 

Ad. 3 

Informacja Dyrektora Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego we Włocławku na 
temat działalności instytucji. 

W tym punkcie porządku obrad obszernej informacji dotyczącej działalności placówki 

medycznej jaką jest Wojewódzki Szpital Specjalistyczny przy ul. Wienieckiej we 

Włocławku udzielił Dyrektor Szpitala Pan Marek Bruzdowicz. 

Natomiast Pani Karolina Welka Zastępca Dyrektora dokonała prezentacji 

multimedialnej informującej m.in. o inwestycjach prowadzonych na terenie placówki. 

W dyskusji nad przedstawioną informacją wzięli udział: 

 

• radna Pani Joanna Hofman-Kupisz 

• radna Pani Ewa Szczepańska 

• radna Pani Wanda Muszalik 

• Prezydent Miasta Włocławek dr Marek Wojtkowski 

• radna Pani Mariola Gawłowska 

• Dyrektor Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego we Włocławku Pan 

Marek Bruzdowicz 

• radny Pan Krystian Łuczak 

• Dyrektor Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego we Włocławku Pan 

Marek Bruzdowicz 

 

Ad. 4 

Sprawozdanie Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku z realizacji programu 
promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy za rok 2018. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonała Pani Anna Jackowska 

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Przedłożone Sprawozdanie rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie 

Miasta Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 
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Ponadto nad Sprawozdaniem procedowała także Komisja Porządku Prawnego i 

Publicznego wypracowując pozytywną opinię w przedmiotowej sprawie, którą 

przedstawił Radzie Miasta Przewodniczący Komisji radny Arkadiusz Piasecki. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie Sprawozdanie Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku z realizacji 

programu promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy za rok 2018. 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z realizacji programu promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego 

rynku pracy za rok 2018. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (5) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski, Janusz 

Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania Sprawozdanie Powiatowego Urzędu 

Pracy we Włocławku z realizacji programu promocji zatrudnienia i aktywizacji 

lokalnego rynku pracy za rok 2018, zostało przyjęte przez Radę Miasta w 

przedłożonym brzmieniu. 
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Ad. 5 

Raport o stanie Gminy Miasto Włocławek za rok 2018. 

 

Ad. 6 

 Uchwała w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Włocławek wotum zaufania. 

Wprowadzenia do zagadnienia dotyczącego Raportu o stanie Gminy Miasto 

Włocławek za rok 2019 dokonała Pani Daria Figurska Dyrektor Wydziału Rozwoju 

Miasta. 

Opinie Komisji stałych Rady Miasta 

Raport o stanie Gminy Miasto Włocławek za 2018 roku rozpatrzyły oraz pozytywnie 

zaopiniowały komisje stałe Rady Miasta. 

W imieniu Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta pozytywną opinie w 

powyższej sprawie przedstawiła radna Pani Katarzyna Zarębska, Przewodnicząca 

Komisji. 

W imieniu Komisji Edukacji pozytywna opinię przedstawiła radna Pani Wanda 

Muszalik, Przewodnicząca Komisji. 

W imieniu Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej pozytywną opinię 

zaprezentowała Przewodnicząca Komisji radna Pani Ewa Szczepańska. 

W imieniu Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska pozytywną opinię 

przedstawił Przewodniczący Komisji radny Pan Piotr Kowal. 

W imieniu Komisji Porządku Prawnego i Publicznego pozytywną opinię 

zaprezentował Przewodniczący Komisji radny Pan Arkadiusz Piasecki. 

W imieniu Komisji Rewitalizacji opinię pozytywną przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji radna Pani Agnieszka Jura - Walczak 

Natomiast w imieniu Komisji Kultury i Sportu pozytywną opinię na temat ww. 

zagadnienia przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji radny Pan Daniel Tobjasz. 

Po zaprezentowaniu opinii wypracowanych na temat Raportu o stanie Gminy Miasto 

Włocławek za rok 2018 przez komisje Rady Miasta, Przewodniczący Rady Miasta 

radny Pan Stanisław Wawrzonkoski przytoczył unormowania prawne jakie 

towarzyszą temu zagadnieniu. Poinformował, że stosownie do art. 28 aa ustawy z 

dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym rada gminy rozpatruje raport podczas 

obrad sesyjnych, w trakcie których podejmowana jest uchwała rady gminy w sprawie 

udzielenia lub nieudzielenia absolutorium wójtowi. Raport rozpatrywany jest w 

pierwszej kolejności. Nad przedstawionym raportem o stanie gminy przeprowadza 
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się debatę. W debacie nad raportem o stanie gminy radni zabierają głos bez 

ograniczeń czasowych. W debacie nad raportem o stanie gminy mieszkańcy gminy 

mogą zabierać. Mieszkaniec, który chciałby zabrać głos w trybie określonym składa 

do przewodniczącego rady pisemne zgłoszenie, poparte podpisami w gminie 

powyżej 20 000 mieszkańców– co najmniej 50 osób. Mieszkańcy są dopuszczani do 

głosu według kolejności otrzymania przez przewodniczącego rady zgłoszenia. Liczba 

mieszkańców mogących zabrać głos w debacie wynosi 15, chyba, że rada postanowi 

o zwiększeniu tej liczby. Ze strony mieszkańców nie wpłynęły zgłoszenia do zabrania 

głosu w debacie.  

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta wyjaśnił, że po zakończeniu debaty nad 

raportem o stanie gminy rada gminy przeprowadza głosowanie nad udzieleniem 

wójtowi wotum zaufania. Uchwałę o udzieleniu wójtowi wotum zaufania rada gminy 

podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady gminy. 

Niepodjęcie uchwały o udzieleniu wójtowi wotum zaufania jest równoznaczne z 

podjęciem uchwały o nieudzieleniu wójtowi wotum zaufania. W przypadku 

nieudzielenia wójtowi wotum zaufania w dwóch kolejnych latach rada gminy może 

podjąć uchwałę o przeprowadzeniu referendum w sprawie odwołania wójta. 

Na zakończenie wypowiedzi Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, iż otwiera 

debatę na temat Raportu Gminy Miasto Włocławek za rok 2018 i poprosił Radnych o 

zgłaszanie się do zabrania głosu w debacie. 

 

W dyskusji nad ww. zagadnieniem wzięli udział: 

 

• radny Dariusz Jaworski 

• radny Zbigniew Lewandowski 

• radny Piotr Kowal 

• radna Ewa Szczepańska 

• radna Elżbieta Rutkowska 

• radny Zbigniew Lewandowski (Ad Vocem) 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta 

Włocławek wotum zaufania. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Włocławek wotum zaufania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Jacek Buława, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Dariusz Jaworski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (5) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski, Janusz 

Ziółkowski 

Przewodniczący Rady Miasta gratulując Prezydentowi Miasta udzielonego wotum 

zaufania poinformował, że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała 

została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Na zakończenie procedowania tego punktu porządku obrad głos zabrał Prezydent 

Miasta dr Marek Wojtkowski, który ustosunkował się do wypowiedzi przedmówców, 

dziękując jednocześnie za zaufanie jak również i za krytyczne głosy, które 

przyjmowane są z należytą uwagą i będą wykorzystane w przyszłości. 

 

Ad. 7 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta Włocławek za 
2018 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta Włocławek za 2018 
rok. 

 

Ad. 8 

Uchwała w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Włocławek za 2018 rok. 

 
W tym punkcie porządku obrad głos zabrał Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski, 

który poinformował, że realizując postanowienia ustawy o finansach publicznych 

przedkłada Wysokiej Radzie sprawozdawanie z wykonania budżetu za ubiegły rok, 

informację o mieniu oraz roczne sprawozdanie finansowe. Prezydent Miasta wyjaśnił, 

iż uchwalony w dniu 16 stycznia 2018 r. budżet na 2018 r. przewidywał plan 

dochodów na poziomie 631 mln zł., a wydatki w wysokości 657 mln zł, w tym wydatki 
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majątkowe w wysokości 85 mln zł, tj. 12,94% wydatków ogółem, deficyt ustalono na 

poziomie ponad 26 mln zł.  

Planowano zaciągnąć kredyt w wysokości 64 mln zł, w tym na spłatę wcześniej 

zaciągniętych kredytów ponad 38 mln zł. Po zmianach dokonanych w ciągu roku 

budżetowego zwiększono dochody do wysokości ponad 659 mln zł, to jest o ponad 

28 mln zł (zwiększenia dotyczyły głównie zadań w zakresie pomocy społecznej i 

pomocy rodzinie), wydatki zwiększono do wysokości prawie 686 mln zł, zwiększając 

deficyt do poziomu prawie 27 mln zł. 

Po rozliczeniu wykonania budżetu za 2017 oraz uwzględnieniu dokonanych zmian w 

dochodach i wydatkach, zmieniono plan przychodów i rozchodów ustalając 

ostatecznie potrzeby kredytowe miasta na kwotę 27 mln zł na pokrycie deficytu 

budżetowego.  

Uchwalony budżet, według stanu na dzień 31.12.2018 roku, po stronie dochodów 

wykonano w 99,7 %, natomiast wydatki wykonano w 93,3 %. 

Pomimo założonego deficytu wypracowano nadwyżkę budżetową w wysokości 

ponad 17 mln zł. Natomiast zadłużenie zmniejszyło się w stosunku do ubiegłego roku 

o 8,3 mln zł. 

Prezydent Miasta poinformował, że dochody bieżące na zadania własne wykonano w 

wysokości 520 mln zł, tj. 103 % planu, w tym otrzymane dotacje na zadania własne 

stanowiły 25 mln zł, tj. 4,7% dochodów własnych bieżących. 

Wpływy z podatków i opłat wynosiły 136 mln zł i stanowiły 25% dochodów własnych. 

Najwyższy wskaźnik uzyskano z tytułu opłat adiacenckich 725 %, najwyższe 

ponadplanowe wykonanie w wartościach bezwzględnych odnotowano z tytułu 

podatku od nieruchomości osób prawnych o prawie 6 mln zł.  

 Najniższe wykonanie 50,1 % zaewidencjonowano z tytułu podatku od czynności 

cywilnoprawnych od osób prawnych. 

 Udziały w podatku dochodowym od osób prawnych i fizycznych (CIT i PIT) 

otrzymaliśmy w wysokości 135 mln zł, co stanowi 106 % planowanej wielkości, tj. o 7 

mln zł więcej. 

Natomiast na zadania zlecone otrzymaliśmy środki w wysokości prawie 99 mln zł, 

głównie były to zadania z zakresu pomocy społecznej, w tym 51 mln zł świadczeń 

wychowawczych, 38 mln zł świadczeń z funduszu alimentacyjnego. Na zadania 

rządowe otrzymaliśmy kwotę prawie 15 mln zł, w tym na utrzymanie Państwowej 

Straży Pożarnej 12 mln zł. 

Ze środków UE na realizację zadań bieżących otrzymaliśmy 4,6 mln zł. 

Ogółem w 2018 roku wydatkowano ponad 640 mln zł, z tj.: 93,3 % planu.  

Zadania własne wykonano na kwotę 527 mln zł, z tego wydatki bieżące stanowiły 

458 mln zł, tj. 94,7 %. Największy udział miała oświata i edukacyjna opieka 

wychowawcza, na którą przeznaczono 224 mln zł, tj. 48,9 % wydatków bieżących na 

zadania własne. Z kwoty 224 mln zł na wynagrodzenia wydatkowano o 12 mln zł 

więcej niż w roku 2017 tj. 166 mln zł, co stanowiło (74%) wydatków na te działy, 

natomiast na dotacje dla innych organów prowadzących placówki oświatowe 

wydatkowano 29 mln zł (13%). Subwencję oświatową otrzymaliśmy w wysokości 145 

mln zł, tj. o ok. 2 mln więcej niż w roku 2017. 
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Kolejną dziedziną angażującą znaczne środki budżetowe tj. 31 % są zadania z 

zakresu pomocy społecznej, polityki społecznej i rodziny. Ze 175 mln zł 

przeznaczonych na te zadania ponad 1 mln zł zrealizowano jako zadania rządowe, a 

95 mln zł jako zadania zlecone (głównie z zakresu wsparcia rodzin 500+; 300+; 

świadczenia alimentacyjne). 

 Na utrzymanie lokalnego transportu zbiorowego wydatkowano ponad 22 mln zł, 

dochody ze sprzedaży usług wyniosły ponad 6 mln zł, tj. ok. 1/3 poniesionych 

kosztów. 

Na zadania związane z zarządem dróg wydatkowano 10 mln zł, w tym na remonty i 

utrzymanie dróg ponad 8 mln zł. 

Gospodarka zasobem mieszkaniowym zaangażowała 22 mln zł. Wpływy z tytułu 

najmu lokali to niecałe 13 mln zł, 40 % kosztów utrzymania zasobu ponosi budżet 

gminy. Zaległości wobec miasta z tego tytułu wynoszą 50 mln zł i wzrosły w stosunku 

do ubiegłego roku o 7,9 mln zł, co oznacza wzrost rocznego zwiększenia zadłużenia, 

jest to 60 % rocznego dochodu z tego tytułu. Na remonty zasobu mieszkaniowego 

wydatkowano ponad 7 mln zł. 

Z budżetu miasta ponosimy dodatkowo 3,2 mln zł z 15,7 mln zł kosztów związanych 

z gospodarką odpadami, przychody z tytułu opłat wynoszą 12,5 mln zł, tj. 80 % 

wydatków, odnotowano wzrost o 0,9 pkt % dochodów w stosunku do roku 2017. 

Plan wydatków majątkowych po zmianach ustalono w wysokości prawie 88 mln zł, do 

31 grudnia zaangażowano prawie 69 mln zł, tj. 78,4 % planowanej wysokości. 

Udział wydatków majątkowych w stosunku do wydatków ogółem na zadania własne 

wyniósł 13,1 %. 

Największe nakłady przeznaczono na zadania związane z infrastrukturą drogową 29 

% planowanych wydatków majątkowych, dla zadań związanych z poprawą warunków 

w placówkach oświatowych 28 % planowanych nakładów, ponadto 3,6 mln zł 

zaplanowano na realizację zadań wzbogacających ofertę placówek opiekuńczo -

wychowawczych w ramach zadań z zakresu tworzenia i funkcjonowania żłobków.  

W ramach wydatków majątkowych wykonano: 

• ścieżki rowerowe w ciągu ul. Płockiej 

•  przebudowę ul. Grodzkiej 

•  miejsca postojowe w ciągu ul. Planty II 

•  chodnik od ul. Łubnej do ul. Dziewińskiej 

•  przedłużenie ul. Brzezinowej do połączenia z ul. Mielęcińską i ul. Letnią do Al. 

Jana Pawła II (2015-2018) według programu niskoemisyjnego – I etap 

•  przebudowę ul. Zachodniej wraz z budową kolektora deszczowego do rzeki 

Lubieńki 

•  przebudowę ul. Brzegowej, ul. Dziewińskiej, drogi wewnętrznej do 

Przedszkola Publicznego Nr 30 

•  zmodernizowano 10 budynków komunalnych poprzez wykonanie c.o, 

przebudowę instalacji wodno – kan., elewacji, przebudowę pokryć dachowych 

•  sfinansowano zakup samochodu specjalistycznego do patroli ekologicznych 

dla Straży Miejskiej 
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• zakupiono przy dofinansowaniu ze środków PFRON-u 9-osobowy samochód 

specjalnie przystosowany do przewozu osób niepełnosprawnych, w tym na 

wózkach inwalidzkich dla Domu Pomocy Społecznej we Włocławku ul. 

Dobrzyńska 102 

• przy dofinansowaniu środków zewnętrznych realizowano termomodernizację 

budynków użyteczności publicznej w tym budynki oświaty oraz budowę 

nowych placówek opiekuńczo – wychowawczych tak zwanych „14” 

Prezydent Miasta poinformował także, że wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu przedkłada również sprawozdanie finansowe, informację o mieniu 

komunalnym oraz informację o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 

Przez cały rok budżetowy zarówno dochody jak i wydatki podlegały bieżącej kontroli 

zarządczej utrzymując właściwe relacje o których mowa w ustawie o finansach 

publicznych.  

Wobec powyższego Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski wniósł o przyjęcie 

przedłożonych sprawozdań. 

Następnie głos zabrała Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta Włocławek, 

która zapoznała obecnych z Uchwałą Nr 16/S/2019 Składu Orzekającego Nr 10 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 18 kwietnia 2019 roku 

sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Włocławek 

sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta za 2018 rok wraz z informacją o stanie 

mienia Jednostki. 

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Włocławek z wykonania budżetu za rok 2018 było 

przedmiotem obrad komisji stałych Rady Miasta Włocławek. A zatem pozytywne 

opinie w przedmiocie procedowanego zagadnienia przedstawili: 

-Wiceprzewodniczący Komisji radny Daniel Tobjasz w imieniu Komisji Kultury i 

Sportu, 

•  Przewodnicząca Komisji radna Wanda Muszalik w imieniu Komisji Edukacji, 

•  Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska w imieniu Komisji Zdrowia, 

Rodziny i Opieki Społecznej, 

•  Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal w imieniu Komisji Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska, 

•  Przewodniczący Komisji radny Arkadiusz Piasecki w imieniu Komisji 

Porządku Prawnego i Publicznego, 

•  Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska w imieniu Komisji 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta, 

•  Przewodniczący Komisji radny Jacek Buława w imieniu Komisji Rewizyjnej, 
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•  Przewodnicząca Komisji radna Agnieszka Jura – Walczak w imieniu Komisji 

Rewitalizacji. 

Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski poinformował, że 

wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta 

Włocławek za 2018 rok był przedmiotem badania Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

W związku z tym Pan Przewodniczący oczytał treść Uchwały Nr 17/Kr/2019 Składu 

Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 11 

czerwca 2019 roku, który pozytywnie zaopiniował wniosek Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Włocławek w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta 

Włocławek z wykonania budżetu miasta za 2018 rok. 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniami. 

 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, pomimo dwukrotnego skierowania 

zapytania przez Przewodniczącego Rady do radnych o zabranie głosu w dyskusji, 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, iż debatę jaka odbyła się nad Raportem o 

stanie Miasta można potraktować jako dyskusję również na procedowany temat, 

gdyż dotyczyła ona także sprawozdania z wykonania budżetu oraz sprawozdania 

finansowego, a zatem można uznać temat za wyczerpany.  

 

A zatem Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta Włocławek za 2018 rok 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta Włocławek za 2018 rok. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta Włocławek za 

2018 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta Włocławek za 2018 

rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Dariusz Jaworski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (5) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski, Janusz 

Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Następnie przechodząc do kolejnego głosowania tj. do głosowania nad uchwałą w 

sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta za 2018 rok, Przewodniczący Rady 

Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski wyjaśnił, że do podjęcia tej uchwały konieczna 

jest bezwzględna większość głosów ustawowego składu Rady, o czym mówi art. 28a 

ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie uchwałę w 

sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Włocławek za 2018 rok. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwałę w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Włocławek za 2018 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Dariusz Jaworski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (5) 
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Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski, Janusz 

Ziółkowski 

Po zakończeniu głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Kończąc procedowanie nad ww. zagadnieniami Przewodniczący Rady Miasta radny 

Stanisław Wawrzonkoski pogratulował Prezydentowi Miasta uzyskania absolutorium 

z wykonania budżetu miasta za rok 2018, poinformował także, iż ogłasza przerwę w 

obradach sesyjnych, prosząc jednocześnie, aby w trakcie przerwy odbyły swoje 

posiedzenia: Komisja Edukacji oraz Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony 

Środowiska. 

Przerwa w obradach XI sesji Rady Miasta 

Wznowienie obrad sesyjnych po przerwie. 

Ad. 9 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2019 rok wraz z autopoprawką. 

 

Ad. 10 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2019- 2030 wraz z autopoprawką. 

 

Wprowadzenia do zagadnień związanych ze zmianami budżetowymi miasta wraz z 

autopoprawką oraz Wieloletnią Prognozą Finansową również z autopoprawką 

dokonała Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta. 

Opinie Komisji stałych Rady Miasta 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta 

Włocławek na 2019 rok wraz z autopoprawką rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie 

przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Następnie Pani radna Katarzyna Zarębska przedstawiła również pozytywną opinię 

jaką wypracowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2019- 2030 wraz z autopoprawką. 

 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta 

Włocławek na 2019 rok wraz z autopoprawką rozpatrzyła także oraz pozytywnie 
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zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Wanda Muszalik. 

 

Pani Przewodnicząca Komisji Edukacji przedstawiła również pozytywną opinię o 

projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2019- 2030 wraz z autopoprawką. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniami. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały dotyczący zmian budżetowych. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2019 rok wraz z autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (5) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski, Janusz 

Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

W następnej kolejności Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt 

uchwały dotyczący zmian w WPF. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2019- 2030 wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (5) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski, Janusz 

Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 11 

Uchwała w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych z 
wyjątkiem szkół specjalnych oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych obowiązujący od 1 września 2019 roku, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Miasto Włocławek. 

Wprowadzenia do projektu uchwały jak w uzasadnieniu dokonała Pani Agnieszka 

Białopiotrowicz Dyrektor Wydziału Edukacji. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię 

w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna Wanda 

Muszalik. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych z 

wyjątkiem szkół specjalnych oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych obowiązujący od 1 września 2019 roku, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Miasto Włocławek.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Jura - Walczak 

NIEOBECNI (5) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski, Janusz 

Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 12 

Uchwała w sprawie kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli za ich 
osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej. 
 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonała Pani Agnieszka Białopiotrowicz Dyrektor 

Wydziału Edukacji. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię 

w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna Wanda 

Muszalik. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli za ich 

osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Kowal, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (5) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski, Janusz 

Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 13 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie, złożenie wniosku i realizację 
przez Gminę Miasto Włocławek projektu „Kształcenie zawodowe” 
współfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020, Oś priorytetowa 10 
Innowacyjna Edukacja, Działanie 10.2. Kształcenie ogólne i zawodowe, Poddziałanie 
– 10.2.3 Kształcenie zawodowe. 
 

Przedmiotowe zagadnienie jak w uzasadnieniu do projektu uchwały zaprezentowała 

Pani Agnieszka Białopiotrowicz Dyrektor Wydziału Edukacji. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię 

w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna Wanda 

Muszalik. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie, złożenie wniosku i realizację 

przez Gminę Miasto Włocławek projektu „Kształcenie zawodowe” 

współfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020, Oś priorytetowa 10 

Innowacyjna Edukacja, Działanie 10.2. Kształcenie ogólne i zawodowe, Poddziałanie 

– 10.2.3 Kształcenie zawodowe. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 
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NIEOBECNI (5) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski, Janusz 

Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 14 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Włocławek 
projektu współfinansowanego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Operacja 
Rozwój – Oś priorytetowa – I. Osoby młode na rynku pracy, Działanie 1.4 „Młodzież 
solidarna w działaniu’’ w ramach konkursu nr POWR.01.04.00-IP.03-00-001/18. 

Wprowadzenia do zagadnienia będącego przedmiotem procedowanej uchwały 

dokonała Pani Elżbieta Dynarska Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia 

Publicznego. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Włocławek 

projektu współfinansowanego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Operacja 

Rozwój – Oś priorytetowa – I. Osoby młode na rynku prac, Działanie 1.4 „Młodzież 

solidarna w działaniu’’ w ramach konkursu nr POWR.01.04.00-IP.03-00-001/18..  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (5) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski, Janusz 

Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 15 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie aportem do spółki Miejski Zespół 
Opieki Zdrowotnej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością we Włocławku mienia w 
postaci nieruchomości gruntowej niezabudowanej oraz podwyższenia kapitału 
zakładowego. 
 

Zagadnienie będące przedmiotem procedowanej uchwały przedstawiła Pani Kamila 

Słomczewska Dyrektor Biura Nadzoru Właścicielskiego i Przekształceń. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie aportem do spółki Miejski Zespół 

Opieki Zdrowotnej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością we Włocławku mienia w 

postaci nieruchomości gruntowej niezabudowanej oraz podwyższenia kapitału 

zakładowego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (5) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski, Janusz 

Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

 Ad. 16 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego w 
Miejskim Budownictwie Mieszkaniowym spółka z o.o. we Włocławku. 
 

Zagadnienie będące przedmiotem procedowanej uchwały przedstawiła Pani Kamila 

Słomczewska Dyrektor Biura Nadzoru Właścicielskiego i Przekształceń. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego w 

Miejskim Budownictwie Mieszkaniowym spółka z o.o. we Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (5) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski, Janusz 

Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 17 

Uchwała w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta Włocławek uprawnień do 
ustalenia wysokości cen i opłat za korzystanie z systemu wypożyczalni roweru 
publicznego – Włocławski Rower Miejski. 
 

Zagadnienie będące przedmiotem procedowanej uchwały przedstawił Pan Paweł 

Żyżelewicz Dyrektor Wydziału Dróg i Transportu Zbiorowego. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta Włocławek uprawnień do 

ustalenia wysokości cen i opłat za korzystanie z systemu wypożyczalni roweru 

publicznego – Włocławski Rower Miejski. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, 

Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Gołębieski 

NIEOBECNI (5) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski, Janusz 

Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 18 

Uchwała w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek 
procentowych od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych, stanowiących własność Gminy 
Miasto Włocławek. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonała 

Pani Magdalena Stefanowska Dyrektor Wydziału Gospodarowania Mieniem 

Komunalnym.  

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Zbigniew Lewandowski 
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Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek 

procentowych od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych, stanowiących własność Gminy 

Miasto Włocławek.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Dariusz Jaworski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (5) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski, Janusz 

Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 19 

Uchwała w sprawie zasad przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie umowy 
najmu w ramach pomocy państwa w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w 
pierwszych latach najmu mieszkania. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonała 

Pani Magdalena Stefanowska Dyrektor Wydziału Gospodarowania Mieniem 

Komunalnym.  

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 
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Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie zasad przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie umowy 

najmu w ramach pomocy państwa w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w 

pierwszych latach najmu mieszkania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, 

Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Mariola Gawłowska 

NIEOBECNI (5) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski, Janusz 

Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 20 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednoosobowej spółki Gminy 
Miasto Włocławek pod nazwą "Miejskie Budownictwo Mieszkaniowe Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością". 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonała 

Pani Kamila Słomczewska Dyrektor Biura Nadzoru Właścicielskiego i Przekształceń. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednoosobowej spółki Gminy 

Miasto Włocławek pod nazwą "Miejskie Budownictwo Mieszkaniowe Spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością". 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Dariusz Jaworski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (5) 
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Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski, Janusz 

Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 21 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie Gminy Miasto Włocławek 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonał Pan 

Mirosław Walicki Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Miasto Włocławek.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (5) 
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Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski, Janusz 

Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 22. 

Uchwała w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Włocławek do 
wykonywania czynności w stosunku do Przewodniczącego Rady Miasta Włocławek. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Przewodniczący Rady Miasta radny 

Stanisław Wawrzonkoski. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku 

Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Arkadiusz Piasecki. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Włocławek do 

wykonywania czynności w stosunku do Przewodniczącego Rady Miasta Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (5) 
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Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski, Janusz 

Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 23. 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 
komisji Rady Miasta Włocławek. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonał 

Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku 

Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Arkadiusz Piasecki. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

komisji Rady Miasta Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (5) 
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Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski, Janusz 

Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 24 

Uchwała w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu 
Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto 
Włocławek. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonał 

Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku 

Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Arkadiusz Piasecki. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto 

Włocławek.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 
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BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Jura - Walczak 

NIEOBECNI (5) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski, Janusz 

Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 25 

Uchwała w sprawie likwidacji pomnika – obelisku Pamięci Działalności PPS – Lewica 
im. T. Rechniewskiego i Pierwszej Konferencji KPP we Włocławku w 1918r. 

Wprowadzenia do zagadnienia zawartego w treści projektu uchwały dokonał jej 

wnioskodawca radny Pan Dariusz Jaworski. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz negatywnie zaopiniowała Komisja Porządku 

Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Wiceprzewodniczący Komisji Kultury i Sportu radny Daniel Tobjasz. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

•  radny Pan Krzysztof Grządziel 

•  radny Pan Dariusz Jaworski (Ad Vocem) 

•  radny Pan Piotr Kowal 

•  radny pan Stanisław Wawrzonkoski 

 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie likwidacji pomnika – obelisku Pamięci Działalności PPS – Lewica 

im. T. Rechniewskiego i Pierwszej Konferencji KPP we Włocławku w 1918r.  

Wyniki głosowania 
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ZA: 5, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Dariusz Jaworski, Stanisław 

Krzemieniewski 

PRZECIW (14) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (5) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski, Janusz 

Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała nie została podjęta przez 

Radę Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 26 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na 
realizację w 2019 roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Pan Piotr Grudziński Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 
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Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na 

realizację w 2019 roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (5) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski, Janusz 

Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 27 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za świadczenia w formie pobytu w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 
chronionych prowadzonych przez Gminę Miasto Włocławek oraz na zlecenie Gminy 
Miasto Włocławek. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Pan Piotr Grudziński Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 
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Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za świadczenia w formie pobytu w ośrodkach wsparcia i 

mieszkaniach chronionych prowadzonych przez Gminę Miasto Włocławek oraz na 

zlecenie Gminy Miasto Włocławek.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (5) 

Janusz Dębczyński, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski, Janusz 

Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 28 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 
 

W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 
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• radny Stanisław Krzemieniewski 

• radna Wanda Muszalik 

• radna Mariola Gawłowska 

• radny Andrzej Gołębieski 

• radna Agnieszka Jura – Walczak 

 

Ad. 29 

Informacje i komunikaty 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że kolejną sesję Rady Miasta planuje 

zwołać w drugiej połowie sierpnia br. chyba, że zajdą okoliczności powodujące 

zwołanie posiedzenia we wcześniejszym terminie. 

Ad. 30 

Zamknięcie obrad 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Stanisław Wawrzonkoski zakończył obrady XI sesji Rady Miasta Włocławek, które 

odbyły się w dniu 25 czerwca 2019 roku. 

 Przewodniczący  Rady Miasta Włocławek radny Stanisław Wawrzonkoski 

 

  

 

 

 

  

 


